

Title (en)

SEALED COUPLING OF PLASTIC MATERIAL PIPES RESISTANT TO THRUST FORCES.

Title (de)

ABGEDICHTETE UND GEGEN SCHUBKRÄFTE GESICHERTE MUFFENVERBINDUNG AN KUNSTSTOFFROHREN.

Title (fr)

RACCORDEMENT ETANCHE DE TUBES EN MATIERE PLASTIQUE RESISTANT AUX FORCES DE POUSSEE.

Publication

EP 0076275 A1 19830413 (DE)

Application

EP 82900936 A 19820329

Priority

- DE 3112542 A 19810330
- DE 3116803 A 19810428

Abstract (en)

[origin: WO8203440A1] For a reliable clamping of connections of plastic material pipes (101) against axial forces, rolling members (24, 35) having peripheral asperities (25) are housed in a sealing joint (13, 23). Without biting exaggeratedly in the sections of the pipe, these members do not allow practically any deformation of engaged extremities (1, 107) at the connection point. A sleeve (110) is housed inside the male extremity (1, 102) and a ring (114) covers the projecting portion (7) of the sleeve containing the joint (13, 23).

Abstract (fr)

Pour une fixation sure des raccords de tubes (101) en matiere plastique a l'encontre des forces axiales, des organes de roulement (24, 35) presentant des asperites peripheriques (25) sont loges dans un joint d'étanchete (13, 23). Sans mordre de facon exageree dans les sections de tube, ces organes n'autorisent pratiquement aucune deformation des extremites engagees (1, 107) a l'endroit du raccordement. Une douille (110) est logee a l'interieur de l'extremite male (1, 102) et une bague (114) recouvre la partie saillante (7) du manchon contenant le joint (13, 23).

IPC 1-7

F16L 37/12; F16L 47/06

IPC 8 full level

F16L 37/084 (2006.01); **F16L 37/092** (2006.01); **F16L 47/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)

F16L 37/0845 (2013.01 - EP US); **F16L 37/0925** (2013.01 - EP US); **F16L 37/0926** (2019.08 - EP US); **F16L 47/08** (2013.01 - EP)

Designated contracting state (EPC)

AT CH FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8203440 A1 19821014; EP 0076275 A1 19830413; IT 1190749 B 19880224; IT 8220474 A0 19820330

DOCDB simple family (application)

DE 8200072 W 19820329; EP 82900936 A 19820329; IT 2047482 A 19820330